
Information från styrelsemöte 2022-04-26 

 

- Städdag 7 maj 10-12. Vi kommer att börja med information från styrelsen, därefter 

presenteras arbetsuppgifterna för dagen. Två containrar är beställda. Gemensam 

korvgrillning efteråt! 

- Efter städdagen ska blomlådorna på radhusgatan planteras. Styrelsen skulle vara 

tacksamma om några boende med gröna fingrar skulle kunna åta sig den uppgiften. 

Sedan hjälps vi åt att vattna under sommaren som vanligt. 

- Frågor har inkommit om laddning av elbilar för de boende i radhusen. Elbilar får inte 

laddas i garagen men däremot är det förberett för laddstolpar vid parkeringsplatserna. 

Det finns flera alternativ på hur stolpar skulle kunna lösas framöver. Styrelsen anser 

att det bästa är om frågan undersöks vidare av intresserade boende som skulle kunna ta 

fram några olika förslag som föreningen får ta ställning till. 

- Under året behöver vi fylla på grus i lekparken, planering för detta påbörjad. 

- Vi påminner om att den gemensamma gräsklipparen inte får tippas åt sidan.  

- Koden till skåpet med gräsklipparbränsle har nu satts upp på skåpet (södra sophuset). 

- Ett arbete med att se över föreningens stadgar har påbörjats. 

- Nästa styrelsemöte är 7 juni.  

/Styrelsen               
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